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متن پرسش

سلام علیکم: بنده بعضی دستورات کلی برایم قابل هضم نیست. اینکه ما به صورت عام و کلی به فرزند

آوریِ بیشتر دستور بدهیم و از طرف دیگر خبر از بی آبی و تهدید به جیره بندی و اسراف و کمی منابع

و... بدهیم چگونه دستوری است؟! در حالی که قریب به اتفاق خانواده های ما هنوز که هنوز است

سبک زندگی اسلامی را بلد نیستند و وقتی هم فرزندی بیاورند چه اتفاقی می افتد؟ یک مسرف به

مسرفین اضافه می شود و می شود اون کمی منابع که خودمان بر سرمان آورده ایم. چطور در بحث بد

حجابی و نهی از منکر می گوم نه آقا مستقیم وارد نشیم اول باید کار فرهنگی کرد و جامعه را رشد

فکری داد خودشان اصلاح می شوند (که البته هر روز دارد بدتر می شود) ولی در بحث فرزند آوری

اینطور عام می گوم بیاورید چندتا هم بیاورید، داریم سقوط می کنیم، آمار فلان است و سبک زندگی

هم شده یه شعار تو خالی. آیا اینطوری صحیح هست؟ ایدکم االله

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در موضوع جمعیت در شرایطی هستیم که در آینده باید جهت امورات

کشور از کشورهای دیگر آدم قرض کنیم و این موضوع با موضوعاتی که میفرماد متفاوت است. هر

فرزندی رزق خود را و بلکه بیشتر از رزق خود به همراه میآورد. مشکلاتی که خودمان بر سر خود

آوردهایم و موجب تنگی رزق ما شدهاست را بر سر کودکان نگذاریم. موفق باشید


